
 Lidköping

Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen

Dag: Torsdagen den 3 oktober 2019
Tid: Kl 09.00-11.30
Plats: Hos Svante Johnsson på Majorsallén 74

Närvarande:
Ragnhild Bergman, ordf
Kerstin Anderson, vice ordf
Lennart Isaksson
Svante Johnsson
Åke Nordström
Lisbeth Nyström

1. Mötets öppnande  
Ordföranden hälsar deltagarna välkomna och öppnar dagens styrelsemöte. 

2. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns. 

3. Föregående protokoll
Styrelsen går igenom protokollet från förra mötet och protokollet justeras. 

4. Sammanfattning månadsmöte
Ett 90-tal medlemmar hade mött upp och föredraget om NLT av Calle Sundblad 
var intressant.
Hans-Fredrik Johansson presenterade gåfotboll och hälsade SPF-medlemmar 
välkomna att delta i LFK:s evenemang.
Åke presenterade naturvandringarna och hälsade välkommen till första vandringen
den 2 oktober. 
I samband med styrelsemötet berättar Åke att 17 medlemmar deltog i vandringen.

5. Månadsmöte i oktober
Det blir mannekänguppvisning den 10 oktober. De firmor som deltar är Rydéns 
Fashion som visar damkläder och City Herr & Dam som står för herrkläder. Musik 
är ordnat och kaffe är beställt till ca 100 personer.
Annons kommer i NLT under Föreningsklubban den 9 oktober.

6. Inför träff med nya medlemmar
Informationsträffen med nya medlemmar blir den 15 oktober kl 18.00. Inbjudan till 
de 24 nytillkomna medlemmarna har i dagarna skickats ut. Anmälningstiden går ut
11 oktober.
Fikabröd beställs på Konditoribageriet när anmälningstiden gått ut. Programmet 
för kvällen blir bl a presentation av styrelsen och genomgång av hemsidan m m.

http://www.spf.se/


7. Ekonomi 
Lennart lämnar information om resultat- och balansräkning per 1 oktober. I 
jämförelse med oktober 2018 ligger resultatet på samma nivå. Ekonomin är god. 

Slutredovisning av Seniorkorten 18/19 visar en nettoinkomst på 8.762 kr.

Den bordlagda frågan från augustimötet om fördelning av arvoden återupptas och 
det förslag som finns är att fördelningen sker på samma sätt som förra året.

Styrelsen beslutar att fördelningen av arvoden sker enligt förslaget.

8. Seniorkorten
Lennart presenterar Seniorkorten för 2019/2020 där några affärsidkare har 
försvunnit och några nya kommit till och de är klara och kan nu börja försäljas.

9. Valberedning / Valkommitté
Nuvarande valberedning Karl-Evert Andersson, sammankallande, Birgitta Lindh 
Breman och Kerstin Hjelmqvist.
Hilda fråga styrelseledamöterna vilka som har för avsikt att sluta i styrelsen och får
besked att Lisbeth och eventuellt även Åke inte kommer att stå till förfogande för 
återval.

Styrelsen diskuterar hur vi ska gå till väga för att engagera medlemmar i 
styrelsearbetet och får i uppdrag att till nästa möte fundera över lämpliga namn 
som skulle kunna ingå i en kommande styrelse.

10. Rapporter
- Mattcurling
Hilda har fått telefon från Kjell Jansson att deltagarantalet från SPF helt har 
uteblivit, även SKPF-deltagandet är lågt. I nuläget sköts aktiviteten av Vinninga 
PRO. En hel del privata aktörer finns som vill hyra mattorna och Kjell Jansson 
bokar in dessa och meddelar Lennart, som i sin tur fakturerar. 
Svante och Lennart sätter samman ett skrivelse för utskick via mail.

- Wennerbergsgården
Lisbeth redovisar mötet med stadsarkitekten om att eventuellt anordna parkering 
inne på Wennerbergsgårdens gård. Stadsarkitekten har skickat över situationsplan
som visar att infart och parkeringsplatser ska finnas kvar och då ifrågasätter om 
SPF har möjlighet att använda parkeringe. 
Frågan har skickats över till Göran Gustafsson, som i egenskap av fastighetsägare
får ta kontakten med nye ägaren Blomqvist Bygg AB.

Lennart köper in en ny flagga, då den gamla är utsliten.

Svante har haft kontakt med Artigs Bygg som ordnat med alla de justeringar i 
Wennerbergsgården som påtalats under en längre tid.

- Förbundet – förslag till nya stadgar
Förslaget till nya stadgar var uppe till diskussion på ordförandekonferensen som 
Hilda deltog i och nu redovisar för styrelsen. 



Styrelsen beslutar att inte lämna egna kommentarer till förslaget.

- Inbjudan Skövde SPF
Skövde SPFs styrelse – 9 medlemmar – kommer gärna till Lidköping på en 
gemensam överläggning om våra respektive styrelsearbeten. Styrelsen bokar in 
torsdagen den 21 november kl 09.00-12.00 på Wennerbergsgården, andra 
våningen, för detta möte och Hilda kontaktar ordföranden i Skövde SPF.

- Övrigt
Kerstin meddelar att hon haft kontakt med Vuxenskolan Helena Holmberg, som är 
mycket angelägen att allt ska fungera så bra som möjligt för SPF Lidköping i 
kontakterna med Vuxenskolan.

11. Nästa möte
Nästa möte hålls torsdagen den 7 november kl 09.00 i Wennerbergsgården. 

12. Avslutning
Ordföranden avslutar mötet och tackar Svante och Ingeborg för att vi fått ha 
styrelsemötet hos dem och för det goda fikat.

Vid protokollet Justeras

Lisbeth Nyström Ragnhild Bergman
Sekreterare Ordförande


